

《单词百科:functionism是什么意思?functionism怎么发音?functionism的解释和用法》

英语单词functionism是什么意思?functionism怎么读?functionism怎么发音?简答网为您整理了functionism的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



functionism怎么读

functionism的读音:[ˈf ɪ ŋ k n ɪ z m]

functionism的意思

1、[医]功能主义;

functionism的双语例句

1、Compared the actuality of the structure of th Structural functionism is an important sociological theory.

结构功能主义在西方社会学理论中一直占据很重要的地位。

2、Xanadu garden Of the Qing dynasty is a special branch of royal gardens, which is the concentrated model for the combination of royal garden and utility functionalism idea.

清代行宫园林是皇家园林中特殊的一个分支，是皇家园林和实用功能主义思想结合的浓缩典范。

3、The cognitive psychology which was controlled by cognitivism accepts theoretical framework of informative processing, which basic theory has two key points: one is functionalism stand; another is theories of representation and computation.

认知主义支配下的认知心理学采纳了信息加工的理论框架，其基础理论有两个要点：一是功能主义立场，二是表征理论和计算理论。

4、From the view of functionalism, subjective lawsuit and objective lawsuit, remedy lawsuit and prevent lawsuit, shaped lawsuit, present lawsuit and affirm lawsuit, named lawsuit and anonymity lawsuit constitute the basic mode the type of the administration lawsuit in the world.

从功能主义的视角观察，主观之诉与客观之诉，事后补救之诉与事前预防之诉，形成之诉、给付之诉与确认之诉构成了世界范围内行政诉讼类型化的基本模式。

以上是简答网为您整理的functionalism怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于functionalism的用法、functionalism的释义、functionalism的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/functionism>